

Business Continuity Management (BCM) Policy Statement

ميثاق سياسة إدارة استمرارية الأعمال

EWEC aims to comply with the criteria set forth by the regulation in implementing a Business Continuity Management System (BCMS) to enhance its ability to deal with the impact of disruptive events and improve the company's overall resilience.

تهدف شركة مياه وكهرباء الإمارات إلى الامتثال للمعايير المنصوص عليها في اللوائح التي يتضمنها نظام إدارة استمرارية الأعمال، لتعزيز قدرتها على التعامل مع أي حدث من شأنه التأثير على سير الأعمال، ورفع مستوى مرونة الشركة بشكل عام.

EWEC is committed to:

• Implementing Business Continuity Management (BCM) through defining strategic direction, making

key decisions, and motivating and engaging employees with effective internal and external communications.

- Building a BCM culture at EWEC, integrating it with other business processes and critical activities.
- Creating a management system that establishes, implements, operates, monitors, maintains and continually improves the BCM system.
- Applying the necessary controls and capacity to effectively handle emergencies and crises in a wellcoordinated manner, consistent with EWEC's Risk Appetite, to recover from disruption fully.
- Providing the necessary resources for the development, management, and maintenance of the BCM System, with clearly defined roles, responsibilities, competencies, and authorities.
- Developing and delivering BCM awareness sessions to all EWEC staff and training for relevant employees.
- Conducting and engaging in tests and exercises on an annual basis to assess BCM readiness, involving concerned authorities.
- Establishing and monitoring BCM Key Performance Indicators (KPIs), which will be reported internally to Executive Management and externally as required to stakeholders such as the Emergency, Crisis and Disaster Management Centre for the Emirate of Abu Dhabi (ADCMC) and Department of Energy (DoE).
- Reviewing and updating the BCM System annually and/or when significant changes occur to ensure its continuing suitability and adequacy.
- Ensuring BCM audits (internally and externally) are scheduled at planned intervals to validate the system's effectiveness and meet EWEC's objectives and commitments.

تلتزم شركة مياه وكهرباء الإمارات بما يلى:

- تطبيق إدارة استمرارية الأعمال من خلال تحديد القرارات الاستراتيجية واتخاذ القرارات الجوهرية، وإشراك الموظفين وتحفيزهم من خلال قنوات الاتصال الداخلية والخارجية.
- بناء ثقافة إدارة استمرارية الأعمال في الشركة ودمجها مع العمليات والأنشطة الحيوية الأخرى.
- وضع نظام إداري لبدء وتطبيق وتشغيل ومراقبة والمحافظة على تطوير نظام فعال لإدارة استمرارية الأعمال.
- تطبيق الضوابط والقدرات الضرورية للتمكن من إدارة الطوارئ والأزمات بطريقة منظمة ومتناسقة مع المستوى المقبول من المخاطر للتعافي التام خلال الحوادث.
- توفير الموارد اللازمة لتطوير وإدارة وصيانة نظام إدارة استمرارية الأعمال، مع تحديد الأدوار والمسؤوليات والكفاءات والصلاحيات بوضوح.
- تنظيم وتقديم دورات توعوية حول إدارة استمرارية الأعمال لجميع موظفي الشركة، وتدريب الموظفين المعنيين.
- تنفيذ والمشاركة في الاختبارات والتمارين اللازمة على أساس سنوي لتقييم جاهزية إدارة استمرارية الأعمال، بالتنسيق مع الجهات المعنية.
- وضع ومتابعة مؤشرات الأداء الرئيسية لإدارة استمرارية الأعمال، ورفع التقارير داخليا إلى الإدارة التنفيذية، وخارجيا حسب متطلبات الجهات المعنية مثل مركز إدارة الطوارئ والأزمات والكوارث لإمارة أبوظبي ودائرة الطاقة.
- مراجعة وتحديث نظام ادارة استمرارية الأعمال سنويا أو عند حدوث تغييرات ملحوظة لضمان التحسين المستمر و الفعال في نظام ادارة استمرارية الأعمال.
- ضمان جدولة أعمال التدقيق الداخلي والخارجي لإدارة استمرارية الأعمال بصورة دورية للتأكيد على فعاليتها وتلبيتها لأهداف الشركة والتزاماتها.

Othman Al Ali Chief Executive Officer

عثمان آل علي الرئيس التنفيذي

Date: 5 January 2023 Issue: V.4